
PROTOKÓŁ I/2024 

z zebrania wyborczego mieszkańców Osiedla Rudy 

w dniu 25 września 2024 r.  

 

J. Kaczmarek – Przewodnicząca ZOR  – w I terminie brak wymaganego kworum, termin II 

zebrania ustalono na godz. 17.15. 

W oczekiwaniu na II termin zebrania K. Chmara – Centrum Usług Społecznych – 

przedstawiła informacje na temat organizowania społeczności lokalnej oraz Usług Door – To  

Door. 

 

J. Kaczmarek – powitała władze oraz zebranych mieszkańców i odczytała porządek obrad –  

zał. nr 1. 

Kto z mieszkańców jest za przyjęciem porządku obrad ? 

Wszyscy za. 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- podziękował wszystkim mieszkańcom  

za oddane głosy w wyborach na Burmistrza Solca Kujawskiego. Burmistrz zaapelował  

o dobrą współpracę na linii Zarząd Osiedla Rudy- Urząd Miejski. 

 

Ad. 1. Wybory zarządu osiedla. 

J. Kaczmarek – zwróciła się do mieszkańców z zapytaniem ilu osobowy ma być skład 

zarządu ?  

Mieszkańcy zaproponowali 4 - osobowy skład zarządu.  

Kto jest za 4 – osobowym składem zarządu ?  

Większość mieszkańców za. 

 

J. Kaczmarek – prośba o zgłaszanie osób chętnych do pracy w Komisji Skrutacyjnej. 

Dodała, że osoby, które zostaną powołane do pracy w Komisji Skrutacyjnej nie mogą 

kandydować do zarządu.   

Zgłoszono: 

1. Zenona Marcinkowskiego – wyraził zgodę, 

2. Waldemara Wasilewskiego – wyraził zgodę, 

3. Kazimierza Ruczyńskiego – wyraził zgodę. 

 



J. Kaczmarek – Kto jest za zamknięciem listy ? 

Wszyscy mieszkańcy za. 

J. Kaczmarek – prośba o zgłaszanie kandydatów do zarządu. 

Do Zarządu Osiedla Rudy zgłoszono następujące kandydatury : 

1. Jolantę Kaczmarek – wyraziła zgodę,  

2. Adama Lejk – wyraził zgodę, 

3. Mariannę Górczyńską – wyraziła zgodę, 

4. Dariusza Górczyńskiego-  wyraził zgodę. 

 

J. Kaczmarek – Kto jest za zamknięciem listy?  

Wszyscy za.  

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy (przygotowała  karty do głosowania, opieczętowała 

je, rozdała mieszkańcom, przedstawiła zasady głosowania, policzyła głosy). 

 

Zenon Marcinkowski – odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej. W wyniku głosowania 

tajnego do zarządu Osiedla Rudy kadencji 2024 – 2029  wybrano: 

1. Jolantę Kaczmarek, 

2. Adama Lejk, 

3. Mariannę Górczyńską, 

4. Dariusza Górczyńskiego. 

Zarząd po ukonstytuowaniu się: 

Jolanta Kaczmarek – przewodnicząca zarządu 

Marianna Górczyńska – z-ca przewodniczącej zarządu 

Adam Lejk – członek zarządu 

Dariusz Górczyński – członek zarządu 

 

Mieszkańcy Osiedla Rudy zgłosili wnioski i uwagi dot. m.in.:  

• Droga dojazdowa do Osiedla Rudy- bardzo zły stan drogi 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- poinformował mieszkańców, że właścicielem 

odcinka drogi jest Nadleśnictwo, pozostała część należy do Gminy. Burmistrz dodał,  

że zostaną przeprowadzone rozmowy z Nadleśnictwem w sprawie remontu drogi. 

C. Ball- Dyrektor Wydziału Utrzymania Miasta- poinformował mieszkańców, że została 

podpisana II umowa z wykonawcą na wyrównywanie dróg gruntowych w gminie.  



• Niewykorzystane pomieszczenie po dawnej kotłowni- konieczny remont- czy jest 

możliwość zagospodarować pomieszczenie dla celów Zarządu? 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- poinformował, że osobiście przyjedzie  

na Osiedle Rudy, celem sprawdzenia pomieszczenia. 

• Brak oświetlenia- wjazd do Pałacyku po lewej stronie drogi 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- odpowiedział, że zweryfikuje kto jest 

właścicielem tego terenu. 

 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego podziękował poprzedniemu Zarządowi Osiedla 

Rudy za wkład i pracę. Pogratulował nowo wybranym członkom Zarządu. Wyraził chęci 

współpracy. 

 

J. Kaczmarek –Podziękowała wszystkim zebranym mieszkańcom, oraz władzom.    

Zebranie zakończyło się o godz. 18.00 

 

Przewodnicząca Zarządu Osiedla Rudy 

Jolanta Kaczmarek 

Protokołowała: 

Katarzyna Ciudzińska 
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